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Landvik skole 

Referat Skolemiljøutvalgsmøte 1-2023/24 
Onsdag 8. november 2023, kl. 19.00 – 21.00, 

personalrommet Landvik skole – inngang Inntjore 1876 

 

Tilstede: 

− Samarbeidsutvalget: 
o Elevrådet: 

▪ Elevrådsleder  – Marius Henningson Skofsrud  
▪ Elevrådsnestleder  – Ingrid Sveløkken Myhrer 

o Lærerrepresentanter: 
▪ Hilde Steinmoen Ask 

Representant øvrige ansatte 
▪ Inger Toft Lorentzen 

o Foreldrerepresentanter: 
▪ Gunnar Edvard Gundersen 
▪ Gunvor Sofia M. Almlie 

o Politisk oppnevnt representant 
▪ Paal Ove Sodefjed 

o Skolens ledelse: 
▪ Fagleder Hilde Igland 
▪ Fagleder Einar Loland Råheim 

− Foreldrerådets Arbeidsutvalg (FAU) 
o 1. trinn: Gunnar Edvard Gundersen 
o 3. trinn: Gunnstein Hørte – Hege Hystad 
o 4. trinn: Gunvor Sofia M. Almlie  
o 5. trinn: Siri Tomine Eide 
o 6. trinn: Stig Arve Husebø Abrahamsen 
o 7. trinn: Dag Henning Johannessen 

Forfall 

− Foreldrerådets Arbeidsutvalg (FAU) 
o 1. trinn: Therese Rasmussen 
o 2. trinn: Lisbeth Flaten, Sandra Bjerk 
o 4. trinn: Gurly Dokkedal 
o 5. trinn: Hilde Andersen Sundhordvik 
o 6. trinn: Anette G. Hodnebrug 
o 7. trinn: Cecilie Svanberg 

- Lærerrepresentanter: 
o Linda Hartviksen 

- SFO-leder 
o Anne Mette Henriksen 

- Skolens ledelse: 
o Rektor Kjetil Glimsdal 
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Saker 

− Konstituering av Samarbeidsutvalget 

 Valg:  

 Leder:  

 Gunvor Sofia Almlie 

 Nestleder 

 Gunnar Edvard Gundersen 

 Sekretær 

 Skolen skriver referat 

 Kort om Samarbeidsutvalget (SU) og oppgaver/ansvar 

 SU er det organet som kalles driftsstyret på skolen. Det er det organet som 

skal uttale seg i høringsuttalelser i saker som vedrører skolen. Det er med en 

politiker som representant for skoleeier. Politisk representant rapporterer 

tilbake til de andre politikerne. 

Dagens møte er i Skolemiljøutvalget, der også FAU er med. 

 Årshjul for Samarbeidsutvalget og sette møtedatoer 

 Skal vanligvis være fire møter i året, men vi får ikke til et møte til i høst. Møter 

for våren -24: 

 Tirsdag 13. februar kl 18-19:30 

 Tirsdag 16. april kl 18-19:30 

− Budsjett for Grimstad kommune 2024 

 Kommunedirektøren presenterte forslag til budsjett for Grimstad kommune 2024 i 

kommunestyremøte tirsdag 7. november 2023.  

 Hvordan påvirker budsjettet oppvekst- og utdanningssektoren? 

 Budsjettforslaget er at det skal spares inn 12 millioner i skolen.  

 Hvordan påvirker budsjettet Landvik skole? 

 Landvik har laget budsjett basert på neste års elevtall, og det er synkende 

elevtall. Våren på Landvik går man derfor ut fra at går greit, men Landvik 

er spent på høsten. Dersom kretsgrensene endres, kan det bety mange 

flere elever på Landvik, og skolen er spent på hvordan dette skal løses. 

 Påvirker ikke skolen i stor grad nå til våren. Ingen som vil miste jobben sin. 

Skolen har en del som går i vikariater pga. usikkerhet om fremtiden. 

 Tema som var oppe: 

• Miljøarbeiderne er viktige både i seg selv, for at lærerne skal få gjort 

jobben sin og for at ikke lærerne skal bli sykemeldt 

• Viktig at både lærere og miljøarbeidere leverer avviksmeldinger. 

Skolen melder tilbake at de har gode rutiner for å skrive 

avviksmeldinger. 

• I underkant av 700 avviksmeldinger meldt inn fra Grimstadskolen 

ila et år. 

• På Landvik: 44 meldinger: 39 på hms, 4 på kvalitet, 1 på 

legemiddelhåndtering 

 Hva skal SU ved Landvik skole legge vekt på i sin høringsuttalelse til 

budsjettet? (høringsfrist 26. november) 

 Miljøarbeidere er viktig for skolene i Grimstad 
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 Budsjettet har vært stramt fra før av, SU er bekymret over ytterligere 

nedskjæringer 

 Det har nettopp blitt laget ny forebyggende plan. I forslag til nytt budsjett 

står det at det ikke er midler til å gjennomføre tiltakene i denne planen. 

 Grimstad kommune ligger på bunn i kåring over hvordan det er å vokse 

opp i de ulike kommunene. Dette viser at planen trengs, og det er svært 

synd å gi den opp før den har blitt tatt i bruk. 

 Barn og unges psykiske helse. Forebyggende plan viser bl.a. til forskning 

og uttalelser fra elever i Grimstad. Unge forteller at det som hjelper når de 

har det vanskelig, er å snakke med en voksen. Ikke lurt å kutte i det man 

vet virker. Miljøarbeidere er viktig for skolemiljøet og dermed psykisk helse 

og trivsel. 

Faste punkter 

− Saker fra Elevrådet 

 Ønsker fra elevrådet til uteområdet: 

Leder og nestleder i elevrådet melder om at de har hatt for liten tid til å diskutere 

dette, og forslagene og presentasjonen av dette bærer preg av at elevrådet ikke har 

blitt helt enige. Uthevede punkter er det elevrådsleder og –nestleder i dag presenterer 

som det viktigste. 

 Renovere klatreveggen, ca. kr 5000 

 Slakkline i storskolen (uenighet om dette), kr 10 000. Dag Henning foreslår 

rimeligere løsning, tar det med i videre arbeid med uteområdet 

 Smashballstativ, kr 6800. Ønskelig med fastmonterte stativ der ball og tau 

kan tas av for å hindre at de blir ødelagte. 

 Reparere og tilføre flere elementer i storskolen, 4 000. Elevrådet er enige 

om at det trengs mer å holde på med for elever i storskolen, men har ikke 

tydelige forslag.  

 Forslag: Kan man be om innspill, og så gjennomføre spørreundersøkelse 

der man kan stemme over 5-7 forslag? 

 Frisbeekurv. Innspill: bør være lagt opp til puttertrening, med en vegg bak slik 

at man ikke treffer medelever 

 

Elevrådet sier at det er dumt at det som er ute i skolegården blir ødelagt av 

ungdommer som er der etter skoletid. 

 

Ønsker for fremtiden: 

• Kjøkken og møbler i lekestue 

• En dankevegg til, gjerne i tilknytning til Imås sin nye tribune 

• Nytt dekke til bandybanen. Brukes i dag til bl.a. kanonball, innebandy, 

fotball. Kommentar: den er per i dag så skjev at den ikke kan sprøytes 

om vinteren. Dette vil være noe som koster en del å rette opp i. 

• Lekebåt i enden av småskolen (usikkert om elevrådet er enige i at 

dette er et behov) 
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• Pump-track, sykkelløype. Det er mange som sykler på morgenene, 

dette er litt i veien for de som ikke holder på med det, hadde vært lurt å 

ha det litt utenfor/ i utkanten av skolegården 

• Balansestokker i småskolen (Ingrid og Marius synes det er litt dyrt, og 

småskolen har allerede noe slikt) 

• Lette mål som kan flyttes ut og inn. (FAU har sagt ja til dette, Linda og 

Anne Mette undersøker, det er ikke bestilt enda. Dag Henning ber om 

at de tar kontakt med han for en drøft om type mål før det bestilles) 

• Ny benker og/eller sittekasser. Uenighet i behovet rundt dette, 

Elevrådet kommer tilbake til FAU vedr. dette etter at de har snakket 

mer om det. 

 Kan FAU tenke seg å sponse 3000 til noe sprell i 2023-24? En basketball til 

hvert trinn i storskolen og en hyggelig overraskelse i et friminutt ville vært gøy. 

 Ingrid og Marius blir spurt om hvordan elevene har det på Landvik skole. De 

sier at de har det fint. 7. trinn klager på at det er lite å gjøre i friminuttene. 

 

− Saker fra skolens ansatte 

 Pedagogisk personale: 

 Har det greit på jobb selv om det er stramt. Fokus på at de voksne har det 

greit sammen, det er bra, det smitter over på elevene. 

 Positiv opplevelse med åpen skole. 

 Savner lesekurs. Hadde en egen lesepedagog i fjor som nå har sluttet. Skolen 

har en plan om at det skal gjenopptas, men det er ikke helt klart hvordan dette 

skal ordnes. 

 Øvrige ansatte: 

 Frustrert over budsjettkutt. Psykisk tøft å være med på nedskjæringer, å ikke 

vite hvem som må gå. 

− Saker fra skolens ledelse 

 Gøy og krevende med prosjektuke ifbm. åpen skole. Fornøyd med å få vise frem 

satsingsområdet leselyst og leseglede. FAU melder også tilbake om at foreldrene 

var fornøyde med kvelden. 

 Endringer i skolens ledelse. Kjetil 50% varaordfører. Hilde har 30% av 

rektorstillingen, Einar har 20% av stillingen. SFO-leder, Spes.ped. koordinator og 

sosialrådgiver samarbeider godt sammen med skolens ledelse. Hilde Ask forteller 

at lærerne også merker at ledelsen fungerer godt. Dette smitter også over på 

dem.  

− Saker fra FAU 

 Orienterer kort om FAUs arbeid 

− Saker Oppvekst- og utdanningsutvalget 

 Har vært ett møte hittil, skal ha møte en gang i måneden. Har gått gjennom 

forebyggende plan. Nytt møte om 14 dager. Kommer til å diskutere budsjettet der, 

det er kommunestyret som bestemmer. Oppfordrer til å skrive en kort og konsis 

høringsuttalelse der man er ærlig på tilstanden. 
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 Lene Langemyr er vararepresentant til SU 

− Trafikksikkerhet 

 Vet ikke hvor prosessen med nytt gjerde ligger. 

 Oppfordres til å fortsette med å «mase» om dette. 

 Innspill: Går det an å få flere steiner/flytte på stein ifbm. innkjørselen til skolen, slik 

at svingen for bilistene blir litt lenger og man får bedre oversikt før man svinger? 

Stig Arve tar dette videre til Imås. Dette er et størst problem på kveldene når det 

er mange biler inn på skolens område. 

− Skolens økonomi 

 Kontroll på økonomien. Siste tall er fra september, da var skolen 6000 kroner i 

pluss. Siden da har det vært mange syke, noe som medfører økte utgifter. 

 

 

 

Referent Hege Hystad 


